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سرمقاله

نقطه انتهای خیانت و حماقت
ادامه از صفحه یک

وطن  و  ها  خیانت  انواع  شاهد  مسیر  این  در 
دشمن  ایران  ملت  با  هرکه  بودیم.  ها  فروشی 
بود دست به دستشان دادند. از هیچ خباثت و 
خیانتی دریغ نکردند. هر جنایتی را فقط با توجیه 
تضعیف جمهوری اسلامی مباح کردند. سرانجام 
جوانان دیروز - که امروز ضمن محرومیت از تمام 
اشکال زندگی گردپیری بر سروصورتشان نشسته- 
به پشت سر که نگاه می کنند می بینند هرآنچه 
برایشان گفته بودند همه سراب و بی حاصل بوده و 
هزینه اش نفرت عمومی ملت و عمر به فنا رفته تک 
تک آنان می باشد. در آخر دیدند که اروپا نیز در 
یک پیچ کوچک آنان را همچون دستمال استفاده 
شده پرتاب کرد و دیگر نام و نشانشان را بایست در 
زباله دان تاریخ پی جست. لجاجت، قلب آدمی را 
سیاه می کند. باعث می شود از هر خط قرمزی رد 
شوی تا فقط به اصطلاح انتقام بگیری. سال پنجاه 
و چهار هویت خود را باختند؛ برای اصرار بر آن 
هویت، دوستان شریف خود را ترور کردند. خرداد 
شصت، سیاست را بکلی باختند، بعد برای بازپس 
ایران )صدام( رفتند  به آغوش دشمن  گرفتن آن 
و اینگونه وطن را هم باختند. برای توهم اسقاط 
حکومت، تمام خود را به غرب دادند، و اکنون غرب 
هم تمامشان را تفُ کرد. ته جاده لجاجت همین 
است. اول یک چیز را ازدست می دهی بعد برای به 
دست آوردن آن، همه چیزت را ازدست می دهی. 
پیران آواره ای که به پای توهمات و آرزوهای خام 

جوانی سوختند...
آنان با زبان حال می گویند نه در غربت دلم شاد 

و نه جایی در وطن دارم.

خبر

اخبار

احتمال ارسال طرح ساماندهی 
کارکنان دولت به صحن مجلس

ولی اسماعیلی رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس 
در  ایلنا،  خبرنگار  با  گفت وگو  در  اسلامی  شورای 
رابطه با آخرین وضعیت مصوبه ساماندهی کارکنان 
یکشنبه هفته  ای که گذشت  دولت، گفت: عصر 
نشست کمیسیون اجتماعی با حضور آقای غلامرضا 
مولابیگی عضو حقوقدان شورای نگهبان به منظور 
بررسی طرح ساماندهی کارکنان دولت برگزار شد که 
در این جلسه استدلال های کمیسیون درخصوص 
عدم بار مالی این طرح که یکی از موارد مطرح شده 
از سوی دولت است به اطلاع عضو محترم شورای 
نگهبان رسید. وی ادامه داد: در ادامه آقای مولابیگی 
هم عنوان کردند که ایراداتی که شورای نگهبان به 
این طرح وارد دانسته عمدتا مبتنی بر ابهام است 
و تاکید شورا بر این است که قانون در این زمینه 
باید روشن و شفاف باشد و همچنین تاکید کردند 
کاملا  تشخیصی  کارشناسی  صلاحیت های  که 
برعهده مجلس است و شورای نگهبان تنها این طرح 
را از این جهت که مغایر با شرع، قانون اساسی و 
مبهم نباشد، بررسی می کند. نماینده مردم گرمی 
در مجلس افزود: بعد از ارسال مصوبه ساماندهی 
ایرادات و  به شورای نگهبان، اعضای محترم شورا 
واژه هایی  و  عناوین  برخی  را درخصوص  ابهاماتی 
که به کاررفته بود و اینکه این واژه ها چطور اجرایی 
می شود و شمولیت آن چگونه خواهد بود داشتند که 
این ابهامات و ایرادات از سوی شورا به کمیسیون 
ارجاع شد. وی در ادامه بیان کرد: جلسه  گذشته 
نخستین جلسه رفع ابهام از طرح بود و هفته آینده 
هم جلسه ای با کارشناسان شورای نگهبان خواهیم 
داشت تا هم از نظرات کارشناسی دوستان استفاده 
کنیم و هم ابهامات طرح به خوبی و کامل رفع شود 
تا سرعت رسیدگی به آن در ادامه افزایش پیدا کند. 
رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس تصریح کرد: به 
به  آینده  ابتدای هفته  این لایحه در  احتمال زیاد 
در صحن  و  ابهام شده  و  ایراد  رفع  کامل  صورت 
از آن  کمیسیون به تصویب خواهد رسید تا پس 
راهی صحن شده و در نوبت دستورکار صحن علنی 
مجلس قرار گیرد. اسماعیلی در پاسخ به سوالی در 
رابطه با »نگاه دولت نسبت به ابعاد مالی این طرح و 
نگرانی از احتمال مخالفت به بهانه داشتن بار مالی«، 
اظهار داشت: دولت اعتقاد دارد این طرح حدود هزار 
میلیارد تومان بار مالی دارد اما ما معتقدیم دولت 
همین الان هم این پول را به شرکت های تامین نیرو 
می پردازد و پول به جیب واسطه ها می رود نه نیروی 
کار. در حالیکه مفهوم عدالت این است که این پول 
را بدون واسطه به کارگران و کارمندان زحمتکش 
بپردازیم. وی تاکید کرد: تلاش داریم که مباحث و 
استدلال های خود را درخصوص ابعاد مالی طرح به 
اطلاع شورای نگهبان برسانیم و امیدواریم که بتوانیم 
نظر مثبت شورا نسبت به این مساله را جلب کنیم. 
عضو مجمع نمایندگان استان اردبیل در پایان ابراز 
داشت: امیداریم با اهتمام جدی نمایندگان مجلس 
و همراهی دولت، به زودی طرح ساماندهی مصوب 
شود و مشکلات کارگران شرکتی و قراردادی کشور با 

برقراری عدالت، برطرف گردد.

مسئله  اطلاعات یکی از مسائل مهم 
کشور است

نشست  به  پیامی  در  اسلامی  انقلاب  رهبری 
مشترک وزارت اطلاعات و سازمان اطلاعات سپاه 
تأکید کردند: امروز اگرچه در راس این دو دستگاه 
تفاهم جدی وجود دارد، اما مجاهدت واقعی این 
است که همکاری و تفاهم در همه ی سطوح پیاده 

شود. 
شرح  به  خامنه ای  آیت الله  حضرت  پیام  متن 
از مسائل مهم  یکی  اطلاعات  زیر است: مسئله  
ارتباط  در  ما  ضعف های  از  یکی  و  است  کشور 
این  بین  تفاهم  عدم  اطلاعاتی،  دستگاه های  با 
مجموعه هاست. اگر آقایان می خواهند در راه خدا 
مجاهدت کنند، جهاد آن ها این است که این تفاهم 
در همه ی رده ها پیاده بشود.  امروز اگرچه در راس 
این دو دستگاه تفاهم به طور جدی وجود دارد، اما 
مجاهدت واقعی این است که این همکاری و تفاهم 
را در همه ی سطوح پیاده کنند.«نشست مشترک 
در  سپاه  اطلاعات  سازمان  و  اطلاعات  وزارت 
راستای اجرایی کردن منویات رهبر معظم انقلاب و 
هم افزایی و هم گرایی بین دو نهاد انقلابی در مقابله 
با توطئه های دشمنان انقلاب اسلامی، ۲۵ خرداد 
ماه ۱۴۰۲ با قرائت پیام حضرت آیت الله خامنه ای، 

در مشهدمقدس برگزار شد.

تاکید بر تسریع عملیات ساخت 
راه آهن رشت ـ آستارا

جمهوری  سفیر  جلالی«،  »کاظم  دیدار  در 
اسلامی ایران در روسیه با »سرگئی پاولوف«، قائم 
مقام مدیر عامل راه آهن روسیه، طرفین بر سرعت 
بخشیدن به آغاز عملیات ساخت پروژه راه آهن 
رشت ـ آستارا در چارچوب گذرگاه بین المللی شمال 

ـ جنوب تاکید کردند . 
،کاظم جلالی در این دیدار ضمن تاکید بر اراده و 
اهتمام رهبران دو کشور مبنی بر راه اندازی هر چه 
سریعتر این مسیر، به این نکته اشاره کرد  که پس 
از امضاء موافقت نامه بین دو کشور نیز ، ضروری 
است تا با جدیت و پیگیری مستمر مذاکرات فنی 
در اسرع وقت آغاز شود تا در آینده نزدیک شاهد 

حرکت قطار سراسری در این مسیر باشیم.
تایید  دیدار  ضمن  این  در  نیز  پاولوف  سرگئی 
سخنان سفیر  جمهوری اسلامی ایران در روسیه، 
از آمادگی تیم فنی وزارت حمل و نقل و راه آهن 
کرد   اعلام  و  داد  خبر  خصوص  این  در  روسیه 
به  کارشناسی  هیاتی  آینده  هفته  راستا  این  در 
سرپرستی معاون وزیر حمل و نقل روسیه ، عازم 

تهران می شود .

تایید تناسبی شدن انتخابات در 
تهران

کمیسیون  رئیس  نائب  کاظمی  سیدحمیدرضا 
شوراهای مجلس شورای اسلامی در گفت وگو با 
خبرگزاری تسنیم، درباره آخرین وضعیت مصوبه 
»تناسبی شدن انتخابات مجلس در شهر تهران« 
گفت: شورای نگهبان از ابتدای بررسی طرح اصلاح 
شدن  کلیت تناسبی  با  مجلس  انتخابات  قانون 
انتخابات در تهران موافق بود و تنها ایرادات شکلی 
به طرح وارد کرده بود که در رفت و برگشت طرح 
بین شورا و مجلس این ایرادات شکلی نیز مرتفع 
شد. وی افزود: البته هیئت عالی نظارت ایراداتی را 
به ماده ۵3 طرح اصلاح قانون انتخابات که مربوط 
به تناسبی شدن انتخابات در حوزه انتخابیه شهر 
تهران بود، وارد کرده بود که این ایرادات نیز در 

جلسه هفته گذشته مجمع رفع شد.
مجلس  شوراهای  کمیسیون  رئیس  نائب 
تمامی  شدن  تامین  صورت  کرد: در  خاطرنشان 
نقطه نظرات هیئت عالی نظارت، پیش بینی ما این 
است که در نشست خبری فردای شورای نگهبان، 
تایید تناسبی شدن انتخابات در تهران رسما اعلام 
شود. کاظمی تاکید کرد: با توجه به اینکه تایید 
طرح اصلاح قانون انتخابات از سوی شورای نگهبان 
تنها معطل رفع ایرادات مرتبط با ماده ۵3 این طرح 
بود، با مرتفع شدن ایرادات این ماده انتظار داریم 
که روند تایید کل طرح در نشست خبری فردای 

سخنگوی شورای نگهبان رسانه ای شود. 
انتخابات مجلس  این شرایط  با  داد:  ادامه  وی 
دوازدهم قطعا با قانون جدیدی که به دستگاه های 

اجرایی ابلاغ می شود، اجرا خواهد شد. 

به گزارش مرکز رسانه قوه قضاییه، حجت الاسلام 
قوه  هفته  با  همزمان  اژه ای  محسنی  والمسلمین 
و  شهدا  معظم  خانواده های  از  جمعی  با  قضاییه 

جانبازان و ایثارگران دستگاه قضا دیدار کرد.
طی  دیدار  این  جریان  در  قضا  دستگاه  رئیس 
سخنانی با گرامیداشت هفته قوه قضاییه و یاد و 
جمهوری  نظام  در  قضایی  دستگاه  معمار  خاطره 
اسلامی شهید آیت الله بهشتی و یاران و همراهان 
َّاسِ منَ  صدیق ایشان، ضمن اشاره به آیه »ومَنَِ الن
یشَْریِ نفَسَْهُ ابتْغِاَء مرَضَْاتِ اللهِّ واَللهُّ رؤَوُفٌ باِلعِْباَد«، 
گفت: شهدا شخصیت های والامقامی هستند که 
جان خویش را با معبود معامله می کنند و از این 
معامله هدفی جزء کسب رضایت باریتعالی ندارند؛ 
قرآن کریم در دو آیه، تصریح دارد که شهیدان مرده 
نیستند بلکه زنده اند و حیات دارند و نزد پروردگارشان 

روزی داده می شوند.
مدیون  ما  همه  کرد:  اظهار  قضاییه  قوه  رئیس 
شهدا و جانبازان و ایثارگران هستیم و رهَین منتّ 
آن ها می باشیم. ما مسئولان باید پیوسته و مستمر 
از خود سؤال کنیم که آیا حرمت خون شهدا را پاس 
می داریم؟ آیا در مسیر و هدفی که شهدا جانفشانی 
و  حفاظت  برای  آیا  هستیم؟  قدم  ثابت  کردند، 
آنها،  بواسطه  شهدا  که  ارزش هایی  از  حراست 
جان های عزیز و خون های مطهر خود را فدا کردند 
و امروز از ناحیه دشمنان و خناّسان مورد هجمه 
است، استواری و خلل ناپذیری داریم؟ آیا اگر حبّ 
مقام و ریاست داریم، از آن جانباز قطع نخاعی و آن 
جانبازی که در راه اسلامِ عزیز، چشم و دست و پای 
خود را داده است، شرم نمی کنیم؟ این ها سؤالاتی 
است که ما مسئولان باید مستمراً و مداوماً در مقابل 
خود قرار دهیم و در باب آن ها تأمل و اندیشه کنیم.

رئیس عدلیه با بیان اینکه همه ما باید نهایت تلاش 
و اهتمام را داشته باشیم تا از آرمان های امام راحل 
و شهدا دفاع و حراست کنیم، گفت: امروز دشمنان 
ما و در رأس آن ها شیطان بزرگ و صهیونیسم با 
انقلاب  تا  بسته اند  کمر  تجهیزات،  و  توان  تمام 
اسلامی و هویت دینی و ملی ما را در اذهان نسل 
وارونه  را  ما  ارزش های  و  گردانند  جوان، مخدوش 
جلوه دهند؛ این شیاطین و خناّسان در این مسیر به 
تحریک نسل جوان ما مباردت می ورزند و درصددند 
و  اسلامی  اصیل  ارزش های  خود،  باطل  زعم  به 

انقلابی ملت ایران را زیر سؤال ببرند.
قاضی القضات تاکید کرد: همه ما در حوزه صیانت 
و حفاظت از انقلاب اسلامی و ارزش های دینی و 
ملی و خنثی کردن نقشه ها و توطئه های دشمنان، 
مسئولیت و تکلیف داریم و در این میان، وظیفه و 
تکلیف ما مسئولان و شما خانواده های معظم شهدا 
و جانبازان و ایثارگران بیشتر و سنگین تر است؛ ما و 

شما باید در مسیر دفاع از انقلاب اسلامی و تدبیر 
برای رفع ناهنجاری های اجتماعی، پیش قدم باشیم.

مستمر  تلاش های  به  اشاره  با  اژه ای  محسنی 
مشکلات  و  مسائل  برخی  رفع  برای  پیگیرانه  و 
ایثارگران  و  جانبازان  و  شهدا  معظم  خانواده های 
در دستگاه قضایی و معاونت منابع انسانی و امور 
فرهنگی قوه قضاییه، گفت: رفع نیازهای خانواده های 
معظم شهدا و جانبازان و ایثارگران به گونه ای که 
عزت و کرامت آن ها حفظ گردد، باید همواره مورد 
در  قضایی  مسئولان  به  باشد؛  توجه  و  اهتمام 
بخش های مختلف بویژه مسئولان معاونت انسانی 
قوه قضاییه مجدداً دستور می دهم که صرفاً به رفع 
آن دسته از مشکلاتی که از ناحیه این خانواده های 
می شود،  مطرح  ایثارگر  و  جانباز  عزیزان  و  معظم 
اهتمام نداشته باشند بلکه خودشان شخصاً نسبت 
به شناسایی و رفع مشکلات و معضلات این بزرگواران 

تا حد ممکن اقدام کنند.

خودِ  که  گفت  هم  را  این  قضاییه  قوه  رئیس 
ایثارگران،  و  جانبازان  و  شهدا  معظم  خانواده های 
به ما در دستگاه قضایی برای رسیدگی مطلوب تر 
رسانند  یاری  مختلف  شؤون  در  وضعیت شان  به 
راستا  این  در  را  خود  پیشنهادات  و  راه حل ها  و 
ارائه دهند؛ همچنین این بزرگواران به ما بگویند و 
راه حل دهند که برای صیانت هر چه بهتر از اهداف 
و راه شهدا، چه تدابیری را باید اتخاذ کنیم؛ ما در 
و  نقطه نظرات  پذیرای  باز  آغوش  با  قضاییه  قوه 

پیشنهادات آنان هستیم.
پیش از سخنان حجت الاسلام والمسلمین محسنی 
اژه ای، »الفت« معاون منابع انسانی و امور فرهنگی 
قوه قضاییه نیز در این جلسه ضمن تشکر از رییس 
قوه قضاییه که طی دو سال گذشته اهتمام ویژه ای 
است،  داشته  قضاییه  قوه  ایثارگران  با  دیدار  برای 
گفت: برگزاری نشست و جلسه با جامعه ایثارگران 
دستگاه قضا و استماع مطالب و دغدغه های آنها، 

همواره یکی از اولویت های حجت الاسلام والمسلمین 
محسنی اژه ای بوده است.

الفت با بیان اینکه قریب ۲۷ درصد از پرسنل ۹۵ 
هزار نفری قوه قضاییه را جامعه ایثارگران تشکیل 
می دهند، گفت: تکمیل بانک اطلاعاتی کارکنان عضو 
جامعه ایثارگر دستگاه قضا و وارد کردن این اطلاعات 
در یک سامانه جامع، از جمله اقدامات مهم معاونت 
منابع انسانی و امور فرهنگی قوه قضاییه طی مدت 

اخیر بوده است.
دادیار  رنجبر«  این جلسه »سپیده  در  همچنین 
از  یکی  رئیس  ذبحی«  »حسین  تهران،  دادسرای 
شعب دیوان عالی کشور، »محمدحسین شیخی پور« 
»مبینا  تهران،  استان  دادگستری  قضایی  معاون 
و  تهران  دادسرای  قضایی  کارشناس  اصغرزاده« 
»اکبر بختیاری« کارمند دادگستری قزوین، مطالب 
و نقطه نظرات خود را در حضور رئیس قوه قضاییه 

بیان کردند.

عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای 
اسلامی تغییر را عزم جزم شده مردم در انتخابات ۱۴۰۰ عنوان کرد و 
گفت: تحریم ها فقط با قدرت ملی در همه عرصه ها بی اثر می شوند 

که دولت سیزدهم این روند را به درستی در پیش گرفته است. 
محمود عباس زاده مشکینی در گفت و گو با ایرنا درباره گفت وگوی 
تلویزیونی اخیر رییس جمهور با مردم در سالگرد انتخابات ۱۴۰۰ 
اظهار داشت: همانطور که آیت الله رییسی هم به آن اشاره کرد، 
آن زمان فضای غالب در جامعه ما امیدی از وضع موجود بود و 

نظرسنجی ها نیز این موضوع را تایید می کرد.
تایید  در سال ۱۴۰۰  که  داوطلبانی  افزود:  نماینده مجلس  این 
تاکید کردند که  این موضوع اشاره و  صلاحیت نشدند، خود به 
حضور آنها هم نمی توانست در عزم تغییری که ملت جزم کرده 

بودند، اثرگذار شود.
عباس زاده اظهار داشت: در انتخابات ریاست جمهوری ۱۴۰۰، 
مردم به دنبال انتخاب فردی با روحیه و فکر نو و جدید بودند تا 

کشور را از بن بست سیاسی و اقتصادی ایجاد شده توسط دولت 
قبل، نجات دهد.

عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس درباره 
افزود:  انتخابات  این  در  داوطلبان  برخی  نشدن صلاحیت  تایید 
بررسی صلاحیت نامزدهای انتخابات ریاست جمهوری بر عهده 
شورای نگهبان است و این شورا طبق قانون بدون نگاه سیاسی، افراد 
اصلح را برای نامزدی معرفی می کند و حق مردم است که به فرد 

مورد نظر خود رای دهند.
وی یادآور شد: در ادوار گذشته مردم همیشه در انتخابات تغییر 
را در رای خود لحاظ کردند تا سیاست ها و گفتمان جدید و ایده های 

و تفکر نو وارد عرصه سیاسی و اقتصادی کشور شود.
نماینده مردم مشکین شهر در مجلس با بیان اینکه این نوع نگاه 
به انتخابات از مزایای کشورهای دمکراتیک و مردم سالار برای گردش 
نخبگان در قدرت است، گفت: این نگاهی که در انتخابات ۱۴۰۰ مورد 
تاکید قرار گرفت،  سبب حضور حداکثری مردم پای صندوق های 
رای شد تا مردم با نشاط و مشارکت بالا به رییس جمهور منتخب 

خود رای دادند.
وی به آماری که رییس جمهور ارایه کرد، اشاره داشت و درباره 
شکستن رکود تجارت خارجی کشور و افزایش فروش نفت و دریافت 
پول آن با وجود تحریم ها که رییس جمهور دولت سیزدهم به آن 
اشاره کرد، یادآور شد: تحریم ها فقط با افزایش قدرت ملی در همه 

عرصه ها بی اثر و خنثی می شوند.
وی افزود: از طرفی وقتی طرف غربی می بیند که جمهوری اسلامی 
با اتکا به قدرت درونی، کشور را اداره می کند و این قدرت رو به 
افزایش بوده و نگرانی برای توسعه کشور ندارد، قطعا از مواضع 

خصمانه خود عقب نشینی خواهد کرد.
عباس زاده یادآور شد: وقتی کشوری قوی شد، ابرقدرت ها هم 
تمایلی برای فرسوده شدن برای تقابل با این قدرت نو ظهور و قوی 
را ندارند و از مواضع خود عقب نشینی می کنند که این هدف از 
ابتدا در سیاست خارجی دولت سیزدهم در دستور کار بوده است.

عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس با بیان 
اینکه جمهوری اسلامی ایران به بازیگر فعال، مهم و پرقدرت در 
عرصه بین المللی تبدیل شده است، تصریح کرد: انتظار می رود با 

این روندی که جمهوری اسلامی در پیش گرفته، حلقه های تحریم 
روز به روز شکسته شده و شاهد رفع محدویت های مالی باشیم و 

این روند ادامه خواهد داشت.
وی با اشاره به دیپلماسی دولت سیزدهم که سبب افزایش ارتباط 
با کشورهای مختلف شده است، تصریح کرد: جهان امروز عرصه 
به هم پیوستگی است و تمام شئونات سیاسی، فرهنگی، دیپلماسی 
کشورها در یکدیگر گره خورده و منافع همه کشورها به گونه ای به 
یکدیگر پیوسته شده تا پیشرفت و توسعه آنها علاوه بر استفاده از 

ظرفیت درون زا متکی بر استفاده از ظرفیت سایر کشورها شود.
جانبه  دو  پیمان های  امروزه  داد:  ادامه  مجلس  نماینده  این 
و  است  کشوری  هر  دیپلماسی  مهم  ارکان  از  یکی  چندجانبه  و 
خوشبختانه جمهوری اسلامی ایران در دولت سیزدهم خیز مهمی را 

در این عرصه برداشته و بلوک قدرتمندی را شکل داده است.
دولت استراتژی درستی در نگاه به شرق و بهبود روابط با کشورها 

همسایه و منطقه برداشته است
سیاست  به  اشاره  با  مجلس  در  شهر  مشکین  مردم  نماینده 
دولت در نگاه به شرق و کشورهای همسایه تصریح کرد: توجه به 
کشورهای منطقه، سیاست فعلی دولت است که راه درستی است. 
هر چند که در این راه باید منافع داخلی هم مدنظر قرار داده شود.

عباس زاده افزود: دیپلماسی عرصه بده بستان است و دیپلماسی 
موفق به معنای سنگین بودن میزان کفه دریافتی ها نسبت به داده 

ها است و این هدف نیازمند نقشه راه است.
عباس زاده با بیان اینکه کلید توسعه کشور در استفاده از منابع 
درون زا نهفته است، گفت: انتخابات یکی از راه های عرصه مشارکت 
مردم برای توسعه کشور است و استفاده از ذهن بیش از ۸۵ میلیون 
ایرانی قطعا می تواند راه های کشف نشده بسیاری را برای آبادانی 

کشور در عرصه سیاسی و اجتماعی خلق کند.
وی مردم ایران را قشری وفادار و باسواد و ایران را کشوری تاریخی 
با ظرفیت های بسیار زیاد توصیف و خاطرنشان کرد: هرچند در ۴۵ 
سال گذشته، جمهوری اسلامی تحت فشار بوده ولی یک درصد از 
جمعیت دنیا و حدود ۶ تا ۷ درصد منابع جهان را در اختیار دارد و 
قطعا این امتیازها می تواند کشور را در مسیر پیشرفت هدایت کرده 

و دولت هم تلاش ها و گام های مهمی در این راه برداشته است.

رئیس دستگاه قضا همزمان با آغاز هفته قوه قضاییه مطرح کرد

برای خنثی کردن توطئه ها مسئولیت و تکلیف داریم
رئیس قوه قضاییه گفت: همه ما در حوزه صیانت و حفاظت از انقلاب اسلامی و ارزش های دینی و ملی و خنثی کردن نقشه ها و توطئه های دشمنان، 

مسئولیت و تکلیف داریم و در این میان، وظیفه و تکلیف ما مسئولان و شما خانواده های معظم شهدا و جانبازان و ایثارگران بیشتر و سنگین تر است. 

خنثی سازی تحریم ها با افزایش قدرت ملیعضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس مطرح کرد

اژه ای گفت:  
همه ما در 

حوزه صیانت 
و حفاظت از 

انقلاب اسلامی 
و ارزش های 

دینی و ملی و 
خنثی کردن 

نقشه ها و 
توطئه های 

دشمنان، 
مسئولیت و 

تکلیف داریم

نشست مشترک وزارت اطلاعات و سازمان اطلاعات سپاه در راستای اجرایی نمودن 
منویات مقام معظم رهبری و هم افزایی و هم گرایی بین دو نهاد انقلابی در مقابله 
با توطئه های دشمنان انقلاب اسلامی ۲۵ خرداد ماه ۱۴۰۲ در جوار بارگاه ملکوتی 
ثامن الحجج علی ابن موسی الرضا )علیه السلام( با حضور حجت الاسلام والمسلمین 
محمدی گلپایگانی رئیس دفتر مقام معظم رهبری )مدظله العالی( و برخی مقامات 

کشوری و لشکری برگزار شد. 
در این نشست حجت الاسلام خطیب اظهار داشت: این جلسات را مقدمه ای 
برای برآورده شدن منویات فرمانده معظم کل قوا و ایجاد همدلی، هم افزایی، 
در  رویه  وحدت  و  یکپارچه  و حرکت  هماهنگی  تفاهم، همسویی،  مشارکت، 
مجموعه دو تشکیلات اطلاعاتی مؤثر و نقش آفرین در ساخت درونی قدرت نظام 
و ایجاد امنیت پایدار معرفی کرد. وزیر اطلاعات گفت: ما )جامعه اطلاعاتی( 
وظیفه  داریم با ارتقاء توانمان، با اشتراک گذاری ها، با همسویی هایمان، با یک 
وحدت رویه جدی در جهت مقابله با جنگ ترکیبی استکبار و بنای یک مجموعه 
اطلاعاتی مردم پایه و مؤثر و تلاش در جهت مقابله با تمام آنچه را که خاستگاه 
و برنامه ریزی منسجم و گسترده دشمنان علیه این نظام و انقلاب است، به 
کار گیریم. رئیس شورای هماهنگی اطلاعات با اشاره به فرمایشات رهبر معظم 
انقلاب در ابتدای سال در حرم مطهر رضوی درباره تصمیم دشمن برای تغییر 
ماهیت جمهوری اسلامی افزود: اگر دو دستگاه اطلاعاتی بتواند در تمام زمینه ها 
و فعالیت های مختلف و شرایط جغرافیایی و موضوعی به یک انسجام واحدی 
برسند، قطعاً در تحقق ایران قوی، مهارم تورم و رشد تولید و ایجاد امید و نشاط در 

کشور و خواسته های نظام و آنچه را که حکمرانی برای ارتقاء قدرت خودش به آن 
نیاز دارد، موفقیت های بیشتری حاصل خواهد شد.

در ادامه سردار سرلشکر پاسدار سلامی فرمانده کل سپاه پاسداران با اشاره به 
قدرت نظام جمهوری اسلامی تأکید کرد: ما از حصر سیاسی عبور کردیم. از میدان 
محاصره ی اقتصادی عبور کردیم. اقتدار امنیتی خودمان را بازیابی کردیم. در نظام 
بین  الملل به عنوان یک عنصر فعال در حال نقش آفرینی هستیم و شعاع تأثیر قدرت 

سیاسی ما از منطقه فراتر رفته است.
وی در ادامه افزود: راهبرد دشمن امروز انتخاب فضا ی امنیتی به عنوان میدان 
جنگ است. ما همه ی بحران های سخت را که در استعداد و ظرفیت فروپاشی 
نظام های بزرگ به ما تحمیل شده  است با قوت تدبیر و با قدرت وحدت شکسته ایم. 
فرمانده سپاه تأکید کرد: نظام سیاسی برای دیدن دو چشم نیاز دارد. من معتقدم 
وزارت اطلاعات و سازمان اطلاعات سپاه همین دو چشم هستند که باید یک تصویر 
ارائه دهند تا نظام دچار آستیگماتیسم سیاسی نشود. اگر بخواهیم کارهایمان برکت 

داشته باشد، راه باید مستقیم باشد. 
سردار شیرازی رئیس دفتر فرماندهی معظم کل قوا نیز با اشاره به فرمایش مقام 
معظم رهبری )مدظله العالی( درباره ضرورت وجود دو سازمان نظامی در کشور، 
تأکید کرد: ساختار اطلاعاتی کشور متناسب با نیاز کشور شکل گرفته است. امروز 
همچنان که دشمن با تمام توان و ابزار و تدبیر و ائتلاف با دیگر کشورها علیه 
جمهوری اسلامی قیام کرده است. ما هم با بسیج و بکارگیری همه توان و انگیزه 
و همدلی سازمانی و مردمی برای پیشگیری از هر توطئه و فتنه دشمن، پای کار 

آماده ایم. این پیشگیری با اشراف اطلاعاتی و ایجاد آمادگی لازم و اقدام به موقع باید 
به صورت کامل عملیاتی شود. 

سردار کاظمی رئیس سازمان اطلاعات سپاه با تأکید بر اینکه فلسفه برگزاری این 
نشست، تحقق فرمان حضرت آقا است گفت: امروز انسجام و وحدت و کارآمدی 
یکی از نقاط اقتدار ماست. هر گامی که در جهت تضعیف این نگاه برداشته شود، اگر 
خدایی نکرده آگاهانه باشد، آگاهانه جا پای دشمن گذاشته ایم و اگر ناآگاهانه باشد، 

غفلتاً جا پای دشمن گذاشته ایم.
وی با تأکید بر هم افزایی و همکاری بیشتر بین دستگاه های اطلاعاتی، تأکید نمود: 
نسبت به تعامل و همکاری با یکدیگر، نگاهمان رسالت و تکلیف شرعی می باشد. ما 
باید از حوزه تعامل و هم افزایی عبور کنیم آن کف کار است. ما باید به سقف مورد 
نظر برسیم و آن اقدام مشترک، مأموریت مشترک، کیس مشترک و تشکیل قرارگاه 

عملیاتی مشترک است.
و  وحدت  این که  بر  تأکید  با  ملیّ  امنیت  شورای عالی  دبیر  احمدیان  علی اکبر 
یکپارچگی بالاتر از نتیجه وحدت است، تأکید نمود: برای این کار دو مقدمه لازم 
است. اول استراتژی واحد، دوم نظامات پیونددهنده و یکپارچه کننده، یکی از لوازم 
رسیدن به استراتژی واحد شناخت یکسان است. ما به شناخت واحد نیاز داریم تا 

بتوانیم به استراتژی واحد دست پیدا کنیم.
وی در پایان تأکید کرد ما فرصت پرداختن به خطاهای احتمالی یکدیگر را نداریم. ما 

باید بسیج شویم و بتوانیم ان شاءالله یک استراتژی واحد ایجاد کنیم.
احمد وحیدی وزیر کشور، با اشاره به جنگ ترکیبی دشمن، برگزاری نشست های 

این  در  ناراحت می کند.  را خیلی  که دشمن  دانسته  ارزشمند  بسیار  را  مشترک 
جلسات، توان هایی در کنار هم قرار می گیرد و یک پارچگی درست می کند که کار 

خوب اطلاعاتی، همین یکپارچگی است.
سخنرانان در این نشست با اشاره به افزایش همکاری های دستگاه های اطلاعاتی 
در دولت مردمی، از اقدامات دولت انقلابی حضرت آیت الله رئیسی حمایت و برای 

کمک بیشتر در جهت حل مشکلات به ویژه در حوزه اقتصاد اعلام آمادگی کردند.

با حضور مقامات ارشد اطلاعاتی و نظامی برگزار شد
جزئیاتی از نشست مشترک وزارت اطلاعات و سازمان اطلاعات سپاه

www.ebtekarnews.com

2


